
 ЦЕНТРАЛНА ИЗБИРАТЕЛНА КОМИСИЯ 

 

 

ПРОТОКОЛ 

№ 498 

 

На 10 април 2024 г. се проведе заседание на Централната 

избирателна комисия при следния 

 

ДНЕВЕН РЕД: 

 

1. Проект на решение относно единната номерация на 

избирателните секции в страната в изборите за Европейски 

парламент и народни представители на 9 юни 2024 г. 

  Докладва: Елка Стоянова 

2. Проект на решение относно обявяване на районите на 

територията на страната при произвеждане на изборите за 

Европейски парламент от Република България на 9 юни 2024 г. 

  Докладва: Гергана Стоянова 

3. Проект на решение относно утвърждаване на образци на 

отличителни знаци на членовете на СИК в изборния ден в изборите 

за членове на Европейския парламент от Република България и за 

народни представители на 9 юни 2024 г. 

  Докладва: Йорданка Ганчева 

4. Проект на решение относно утвърждаване на образци на 

указателни табели и табла за РИК и СИК, образци на отличителни 

знаци на застъпници, наблюдатели, анкетьори и представители на 

партии, коалиции и инициативни комитети при произвеждане на 

изборите на 9 юни 2024 . 

  Докладва: Йорданка Ганчева 

5. Проект на решение относно определяне на образец на 

печатите на комисиите по чл. 287, ал. 7 от ИК в изборите за членове 
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на ЕП от Република България и за народни представители на 9 юни 

2024 г. 

  Докладва: Гергана Стоянова 

6. Проект на решение относно реквизити и начини на защита 

напечатите на районните, секционните и ПСИК в изборите за 

членове на Европейския парламент от Р. България и за народни 

представители на 9 юни 2024 г. 

  Докладва: Гергана Стоянова 

7. Доклади по административни преписки. 

  Докладват: Росица Матева, Севинч Солакова, 

   Йорданка Ганчева, Силвия Стойчева, Гергана  

   Стоянова, Любомир Георгиев, Красимир Ципов, 

   Георги Баханов, Димитър Димитров. 

8. Искания за изплащане възнаграждения на ОИК. 

  Докладва: Елка Стоянова 

 

ПРИСЪСТВАХА: Камелия Нейкова, Димитър Димитров, 

Цветозар Томов, Емил Войнов, Росица Матева, Севинч Солакова, 

Георги Баханов, Гергана Стоянова, Елка Стоянова, Йорданка 

Ганчева, Красимир Ципов, Любомир Георгиев, Силвия Стойчева,  

ОТСЪСТВАТ: Ерхан Чаушев и Цветанка Георгиева. 

 

Заседанието бе открито в 10, ч. и председателствано от 

госпожа Камелия Нейкова – председател на Централната 

избирателна комисия. 

 

* * * 

 

ПРЕДСЕДАТЕЛ КАМЕЛИЯ НЕЙКОВА: Добър ден, колеги! 

Единайсет членове сме в залата – имаме кворум. 

Поради ползване на отпуск отсъстват колегите Георгиева и 

Чаушев. 

Предлагам ви следния проект на дневен ред: 
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1. Проект на решение относно единната номерация на 

избирателните секции в страната за изборите за Европейски 

парламент и за народни представители на 9 юни 2024 г. с докладчик 

госпожа Елка Стоянова. 

2. Проект на решение относно обявяване на районите на 

територията на страната при произвеждане на изборите за членове 

на ЕП с докладчик госпожа Стоянова. 

3. Проект на решение относно утвърждаване на образци на 

отличителни знаци на членовете на СИК в изборния ден с докладчик 

госпожа Стойчева. 

4. Проект на решение относно утвърждаване на образци на 

указателни табели и табла за РИК и СИК, образци на отличителни 

знаци на застъпници, наблюдатели, анкетьори, представители на 

партии и коалиции и инициативни комитети в изборите на 9 юни с 

докладчик госпожа Ганчева. 

5. Проект на решение относно определяне на образец на 

печатите на комисиите по чл. 287, ал. 7 от Изборния кодекс в 

изборите на 9 юни с докладчик госпожа Гергана Стоянова. 

6. Проект на решение относно реквизити и начин на защита 

на печатите на избирателните комисии в изборите за Европейски 

парламент и народни представители с докладчик госпожа Гергана 

Стоянова. 

7. Доклади по административни преписки с докладчици 

колегите Матева, Солакова, Ганчева, Стойчева, Гергана Стоянова, 

Елка Стоянова и Георгиев. 

8. Искания за изплащане възнаграждения на ОИК с 

докладчик госпожа Елка Стоянова. 

Моля за вашите предложения по дневния ред. 

КРАСИМИР ЦИПОВ: Моля да ме включите в точка седма. 

ПРЕДСЕДАТЕЛ КАМЕЛИЯ НЕЙКОВА: Включвам Ви, също 

така и господин Димитров, и господин Баханов. 

Други колеги? Няма. 

Моля, режим на гласуване. 
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Гласували 13 членове на ЦИК: за – 13 (Георги Баханов, 

Гергана Стоянова, Димитър Димитров, Елка Стоянова, Емил 

Войнов, Йорданка Ганчева, Камелия Нейкова, Красимир Ципов, 

Любомир Георгиев, Росица Матева, Севинч Солакова, Силвия 

Стойчева, Цветозар Томов); против – няма. 

 

Колеги, предлагам да започнем с проекта на решение в точка 

втора: 

ПРОЕКТ НА РЕШЕНИЕ ОТНОСНО ОБЯВЯВАНЕ НА 

РАЙОНИТЕ НА ТЕРИТОРИЯТА НА СТРАНАТА ПРИ 

ПРОИЗВЕЖДАНЕ НА ИЗБОРИТЕ ЗА ЧЛЕНОВЕ НА 

ЕВРОПЕЙСКИ ПАРЛАМЕНТ ОТ РЕПУБЛИКА БЪЛГАРИЯ НА 

9 ЮНИ 2024 Г. 

Госпожо Стоянова, заповядайте. 

ГЕРГАНА СТОЯНОВА: Колеги, предлагам ви проект на 

решение в моя папка с проектен номер 3887 относно обявяване на 

районите на територията на страната при произвеждане на изборите 

за членове на Европейския парламент от Република България на 

9 юни. 

Във връзка с посоченото в решението основание и Указ № 29 

от 31 януари на президента на Република България относно 

определянето на изборните райони в последно проведените избори 

за народни представители, както и във връзка с Указ № 103 от 

9 април 2024 г. на президента на републиката, с който са определени 

изборните райони за настоящите избори за народни представители, 

които съвпадат като изборни райони с тези по последно проведените 

избори през месец април 2023 г., ви предлагам Централната 

избирателна комисия да вземе решение, с което обявява районите на 

територията на страната при произвеждане на изборите за членове 

на Европейския парламент съгласно изборните райони за 

произвеждане на избори за народни представители на 2 април 

2023 г. и предстоящите на 9 юни 2024 г.  
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Изредени са районите, определени за организационно-

техническото осигуряване, и те съвпадат с изборните райони за 

народни представители. 

Моля да се запознаете с текста на проекторешението и да 

бъде подложено на гласуване. 

ПРЕДСЕДАТЕЛ КАМЕЛИЯ НЕЙКОВА: Колеги, кратко 

време за запознаване с проекта на решение. Има ли предложения по 

проекта на решение? 

Моля, процедура по гласуване. 

Гласували 12 членове на ЦИК: за – 12 (Георги Баханов, 

Гергана Стоянова, Димитър Димитров, Елка Стоянова, Емил 

Войнов, Йорданка Ганчева, Камелия Нейкова, Любомир Георгиев, 

Росица Матева, Севинч Солакова, Силвия Стойчева, Цветозар 

Томов); против – няма. 

Решението е № 3055-ЕП/10.04.2024 г. 

 

Продължаваме с първа точка от дневния ред: 

ПРОЕКТ НА РЕШЕНИЕ ОТНОСНО ЕДИННАТА 

НОМЕРАЦИЯ НА ИЗБИРАТЕЛНИТЕ СЕКЦИИ В СТРАНАТА ЗА 

ИЗБОРИТЕ ЗА ЕВРОПЕЙСКИ ПАРЛАМЕНТ И ЗА НАРОДНИ 

ПРЕДСТАВИТЕЛИ НА 9 ЮНИ 2024 Г. 

Госпожа Елка Стоянова – заповядайте. 

ЕЛКА СТОЯНОВА: Колеги, в моя папка е проектен номер 

3918. Във връзка с току-що приетото решение, докладвано от 

колегата Гергана Стоянова, както и във връзка с издадените укази за 

насрочване на избори за Европейски парламент и за Народно 

събрание от президента на Република България, ви предлагам да 

вземем решение, с което да определим единната номерация на 

избирателните секции в страната за изборите за Европейски 

парламент и за народни представители на 9 юни 2024 г., като при 

произвеждане на изборите за Европейски парламент и за народни 

представители се образуват общи избирателни секции с описани 

индекси на единния номер на секциите. 
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Моля да го погледнете и ако нямате бележки, да го подложим 

на гласуване. 

ПРЕДСЕДАТЕЛ КАМЕЛИЯ НЕЙКОВА: Колеги, моля за 

запознаване с проекта на решение и бележки, ако имате по него. 

По проекта на решение има ли конкретни предложения? 

Няма. 

Моля, процедура по гласуване на решение с проектен номер 

3918. 

 Гласували 13 членове на ЦИК: за – 13 (Георги Баханов, 

Гергана Стоянова, Димитър Димитров, Елка Стоянова, Емил 

Войнов, Йорданка Ганчева, Камелия Нейкова, Красимир Ципов, 

Любомир Георгиев, Росица Матева, Севинч Солакова, Силвия 

Стойчева, Цветозар Томов); против – няма. 

Решението е № 3056-ЕП/НС/10.04.2024 . 

 

Продължаваме с трета точка от дневния ред: 

ПРОЕКТ НА РЕШЕНИЕ ОТНОСНО УТВЪРЖДАВАНЕ НА 

ОБРАЗЦИ НА ОТЛИЧИТЕЛНИ ЗНАЦИ НА ЧЛЕНОВЕТЕ НА СИК 

В ИЗБОРНИЯ ДЕН В ИЗБОРИТЕ ЗА ЧЛЕНОВЕ НА ЕВРОПЕЙСКИ 

ПАРЛАМЕНТ И ЗА НАРОДНИ ПРЕДСТАВИТЕЛИ НА 9 ЮНИ 

2024 Г. 

Госпожо Стойчева, заповядайте. 

СИЛВИЯ СТОЙЧЕВА: Колеги, съгласно чл. 231 от Изборния 

кодекс членовете на СИК са длъжни да носят в изборния ден 

отличителни знаци по образец. В тази връзка е подготвен проект на 

решение, с който може да се запознаете, с проектен номер 3893 

относно визията на тези отличителни знаци. 

Моля да се запознаете с проекта и ако нямате някакви 

предложения по него, да приемем решение, с което Централната 

избирателна комисия утвърждава образци на отличителни знаци на 

членовете на секционните избирателни комисии в изборния ден 

съответно за председател на СИК, зам.-председател на СИК, 

секретар на СИК и член на СИК. Тези отличителни знаци се отнасят 
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и за членовете на подвижната секционна избирателна комисия, като 

се изписва съответното наименование. 

ПРЕДСЕДАТЕЛ КАМЕЛИЯ НЕЙКОВА: Колеги, моля да се 

запознаете с проекта на решение и ако има предложения по текста, 

да ги направите. 

Има ли предложения по проекта на решение? Няма. 

Моля, режим на гласуване за решение с проектен номер 3893. 

Гласували 13 членове на ЦИК: за – 13 (Георги Баханов, 

Гергана Стоянова, Димитър Димитров, Елка Стоянова, Емил 

Войнов, Йорданка Ганчева, Камелия Нейкова, Красимир Ципов, 

Любомир Георгиев, Росица Матева, Севинч Солакова, Силвия 

Стойчева, Цветозар Томов); против – няма. 

Решението е № 3057-ЕП/НС/10.04.2024 г. 

 

Продължаваме с точка четвърта от дневния ред: 

ПРОЕКТ НА РЕШЕНИЕ ОТНОСНО УТВЪРЖДАВАНЕ НА 

ОБРАЗЦИ НА УКАЗАТЕЛНИ ТАБЕЛИ И ТАБЛА ЗА РИК И СИК, 

ОБРАЗЦИ НА ОТЛИЧИТЕЛНИ ЗНАЦИ НА ЗАСТЪПНИЦИ, 

НАБЛЮДАТЕЛИ, АНКЕТЬОРИ И ПРЕДСТАВИТЕЛИ НА 

ПАРТИИ, КОАЛИЦИИ И ИНИЦИАТИВНИ КОМИТЕТИ ПРИ 

ПРОИЗВЕЖДАНЕ НА ИЗБОРИТЕ НА 9 ЮНИ 2024 Г. 

Госпожо Ганчева, заповядайте. 

ЙОРДАНКА ГАНЧЕВА: Благодаря. Колеги, във вътрешната 

мрежа в папка с моите инициали е проект на решение относно 

утвърждаване на образците на указателните табели и табла 

съответно за РИК и СИК, образци на отличителни знаци на 

застъпници, наблюдатели, анкетьори и представители на партии, 

коалиции и инициативни комитети при произвеждане на изборите, 

насрочени на 9 юни 2024 г. 

Колеги, обръщам внимание, в точка 4.2 и т. 4.3 на решението, 

където са таблата с указания за начина на гласуване с преференции, 

преди беше табло, сега, тъй като и в двата вида избора ще се гласува 

с преференции, в проекта на решението е предложено да има табла с 
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указания за начина на гласуване с преференция в единия вид избор и 

в другия избор. Това са разликите с аналогични решения, които сме 

приемали. 

Предлагам, ако нямате забележки, да го гласуваме. 

ПРЕДСЕДАТЕЛ КАМЕЛИЯ НЕЙКОВА: Колеги, по проекта 

на решение с проектен номер 3908 моля за вашите предложения. 

Моля, процедура по гласуване. 

Гласували 12 членове на ЦИК: за – 12 (Георги Баханов, 

Гергана Стоянова, Димитър Димитров, Елка Стоянова, Емил 

Войнов, Йорданка Ганчева, Камелия Нейкова, Красимир Ципов, 

Любомир Георгиев, Росица Матева, Севинч Солакова, Силвия 

Стойчева); против – няма. 

Решението е № 3058-ЕП/НС/10.04.2024 г. 

 

Продължаваме с точка пета от дневния ред: 

ПРОЕКТ НА РЕШЕНИЕ ОТНОСНО ОПРЕДЕЛЯНЕ НА 

ОБРАЗЕЦ НА ПЕЧАТИТЕ НА КОМИСИИТЕ ПО ЧЛ. 287, АЛ. 7 ОТ 

ИК В ИЗБОРИТЕ ЗА ЧЛЕНОВЕ НА ЕП ОТ Р. БЪЛГАРИЯ И ЗА 

НАРОДНИ ПРЕДСТАВИТЕЛИ НА 9 ЮНИ 2024 Г. 

Госпожо Стоянова, заповядайте. 

ГЕРГАНА СТОЯНОВА: Колеги, предлагам ви проект на 

решение с проектен номер 3901 за определяне на образец на 

печатите на комисиите по чл. 287, ал. 7 от Изборния кодекс в 

изборите за членове на Европейския парламент от Република 

България и за народни представители на 9 юни 2024 г. 

Предложението за текст на това решение е с идентично 

съдържание на досега приеманите във всички произвеждани избори, 

като в надписите на съответния печат се записва „Избори ЕП НС 

2024“. Останалата номерация е както при предходни избори сме 

определяли да се състави номерацията в печатите. 

Моля да погледнете текста на решението и ако имате 

предложения, да ги отразя. 
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ПРЕДСЕДАТЕЛ КАМЕЛИЯ НЕЙКОВА: Колеги, 

предложения по проекта на решение има ли? 

Моля, процедура по гласуване по проект на решение с 

проектен номер 3901. 

Гласували 11 членове на ЦИК: за – 11 (Георги Баханов, 

Гергана Стоянова, Димитър Димитров, Елка Стоянова, Емил 

Войнов, Йорданка Ганчева, Камелия Нейкова, Любомир Георгиев, 

Росица Матева, Севинч Солакова, Силвия Стойчева); против – 

няма. 

Решението е № 3059-ЕП/НС/10.04.2024 г. 

 

Продължаваме с точка шеста от дневния ред. 

Госпожо Стоянова, заповядайте с Вашия: 

ПРОЕКТ НА РЕШЕНИЕ ОТНОСНО РЕКВИЗИТИ И НАЧИН 

НА ЗАЩИТА НА ПЕЧАТИТЕ НА РИК, СИК И ПСИК В 

ИЗБОРИТЕ ЗА ЧЛЕНОВЕ НА ЕВРОПЕЙСКИЯ ПАРЛАМЕНТ  ОТ 

Р. БЪЛГАРИЯ И ЗА НАРОДНИ ПРЕДСТАВИТЕЛИ НА 9 ЮНИ 

2024 Г. 

ГЕРГАНА СТОЯНОВА: Колеги, следващият проект, който 

ви предлагам, е с проектен номер 3898 – решение относно реквизити 

и начин на защита на печатите на районните, секционните и 

подвижните секционни избирателни комисии  в изборите за членове 

на Европейския парламент от Република България и за народни 

представители на 9 юни 2024 г. 

В проекта са посочени съответните правни основания. 

Текстът на проекта е идентичен със същия такъв на решения, които 

сме взимали в предходни избори, като промяната е в текста, който 

ще се изписва в печатите, съответно „Избори ЕП НС 2024“. 

На предложения проект добавям една автокорекция, където е 

записано, че се съставя протокол, ще бъде отразено, че протоколът е 

по образец, одобрен от Централната избирателна комисия 

(Приложение към настоящо предложеното решение). 
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ПРЕДСЕДАТЕЛ КАМЕЛИЯ НЕЙКОВА: Колеги, моля по 

проекта на решение, ако имате предложения да ги направите, и 

кратко време за преглед на проекта. 

Колеги, има ли предложения по проекта на решение? 

Моля, режим на гласуване за решение с проектен номер 3898. 

Гласували 12 членове на ЦИК: за – 12 (Георги Баханов, 

Гергана Стоянова, Димитър Димитров, Елка Стоянова, Емил 

Войнов, Йорданка Ганчева, Камелия Нейкова, Красимир Ципов 

Любомир Георгиев, Росица Матева, Севинч Солакова, Силвия 

Стойчева); против – няма. 

Решението е № 3060-ЕП/НС/10.04.2024 г. 

ГЕРГАНА СТОЯНОВА: Колеги, в моя папка като 

приложение към настоящото решение има файл с проектен номер 

3901. 

Моя грешка, колеги, протоколът е приложение към 

докладваното решение, не е отделна книга. 

ПРЕДСЕДАТЕЛ КАМЕЛИЯ НЕЙКОВА: Колеги, прекъсвам 

заседанието за 15 минути. 

 

(След прекъсването.) 

 

ПРЕДСЕДАТЕЛ КАМЕЛИЯ НЕЙКОВА: Колеги, продължава 

заседанието на Централната избирателна комисия – девет членове 

сме в залата, имаме кворум. 

 

Продължаваме с доклади в точка седма: 

ДОКЛАДИ ПО АДМИНИСТРАТИВНИ ПРЕПИСКИ. 

Госпожо Матева, заповядайте. 

РОСИЦА МАТЕВА: Благодаря. Колеги, в тази точка ще ви 

докладвам няколко преписки, свързани със съдебни институции. 

Съобщение с вх. № ЦИК-МИ-30-2/10.04.2024 г. от 

Административен съд – София-град, по адм. дело № 10768/2023 г. 
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Във връзка с вчера изпратеното писмо от Централната 

избирателна комисия до съда с искане да ни бъдат върнати 

предоставените над 3000 флашки, използвани в изборите на 

5 ноември, втори тур при гласуването за кмет на Столична община, 

съдът отказва да уважи искането на ЦИК, като ни заявява, че е 

налице произнасяне на съда и искането е оставено без уважение.  

Предполагам, колеги, че произнасяне е имало по писмото, с 

което ние предоставихме флашпаметите и поискахме да ни бъдат 

върнати до 11 март 2024 г., но тъй като Централната избирателна 

комисия не е страна по делото, не сме получили съобщение от съда 

във връзка с това произнасяне.  

Аз бих ви предложила да информираме съда, че след 

промените в края на 2022 г., публикувани в „ДВ“ (бр. 104 от 2022 г.), 

отчитането на машинното гласуване става не като се извличат 

резултатите от флашпаметите на машините, а като се преброяват 

бюлетините, които са отпечатани от машинно гласуване, поради 

което флашпаметите, предоставени на съда, не носят изборен 

резултат и подновяваме искането си за незабавно връщане на 

флашпаметите, за да могат да бъдат използвани в изборите за 

Народно събрание и Европейски парламент на 9 юни 2024 г. 

В противен случай, Централната избирателна комисия няма 

да може да организира спокойно изборите и е възможно да се 

наложи да купува допълнително флашпамети. 

ПРЕДСЕДАТЕЛ КАМЕЛИЯ НЕЙКОВА: Колеги, моля за 

вашите изказвания по предложението. 

Моля, режим на гласуване. 

Гласували 10 членове на ЦИК: за – 10 (Георги Баханов, 

Гергана Стоянова, Димитър Димитров, Елка Стоянова, Емил 

Войнов, Камелия Нейкова, Любомир Георгиев, Росица Матева, 

Силвия Стойчева, Цветозар Томов); против – няма. 

РОСИЦА МАТЕВА: Колеги, докладвам ви нов протокол с вх. 

№ ЦИК-7-3/09.04.2024 г. от Изпълнителя, на който е възложено 
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внедряването на новата деловодна система, с което ни информират, 

че е създаден нов индекс в деловодната система. 

Поставих въпроса на директора на дирекция 

„Администрация“: защо се правят на парче, след като вчера 

одобрихме допълнителни промени в деловодната система? Ще 

очаквам да ни бъде предоставена информация – докладвам за 

сведение. 

Колеги, докладвам ви писмо от Върховен административен 

съд с вх. № ЦИК-МИ-61/09.04.2024 г., с което Върховен 

административен съд ни информира, че по адм. дело № 3711/2022 г. 

по описа на ВАС, Четвърто отделение, е издаден в полза на 

Централната избирателна комисия изпълнителен лист въз основа на 

молба от юрисконсулт         И.                  В., който все още не е 

получен от ЦИК. Молят да информираме съда необходим ли ни е 

този изпълнителен лист, или да архивират делото. 

Колеги, от звено „Правна дейност“ ми донесоха папката с 

делото. Имаме присъдени разноски за юрисконсултско 

възнаграждение, така че предлагам да възложа на звено „Правна 

дейност“ да бъде получен изпълнителният лист от някого от 

юрисконсултите и да бъдат предприети действия по събиране на 

вземането на ЦИК. 

ПРЕДСЕДАТЕЛ КАМЕЛИЯ НЕЙКОВА: Колеги, в тази 

точка ви предлагам във връзка с писмо от министъра на финансите, 

което госпожа Солакова докладва на предходно заседание, във 

връзка с решение на Народното събрание за предприемане на мерки 

за гарантиране финансовата стабилност и фискална ликвидност от 

4 април 2024 г., се изискваше до 9 април да изпратим информация за 

разходите в (Приложение – лимит РНС). 

Предлагам да изпратим отговор до Министерството на 

финансите, с което да ги уведомим, че Централната избирателна 

комисия няма извършени разходи на 5 и 8 април 2024 г. по 

посочените видове разходи и не предвижда да извърши такива на 9 и 

10 април 2024 г. 
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Предлагам да гласуваме изпращането на такъв отговор. 

Моля, режим на гласуване. 

Гласували 12 членове на ЦИК: за – 12 (Георги Баханов, 

Гергана Стоянова, Димитър Димитров, Елка Стоянова, Емил 

Войнов, Йорданка Ганчева, Камелия Нейкова, Красимир Ципов, 

Любомир Георгиев, Росица Матева, Силвия Стойчева, Цветозар 

Томов); против – няма. 

Госпожо Стойчева, заповядайте. 

СИЛВИЯ СТОЙЧЕВА: Колеги, с вх. № МИ-06-

295/12.03.2024 г. е получено искане от кмета на община Самоков за 

превеждане на сума за транспортни разходи на член на ОИК – 

Самоков, като от общината се позовават на т. 12 от Решение № 2902-

МИ/16.11.2023 г. на Централната избирателна комисия. 

Предлагам да изпратим писмо до кмета на общината, в което 

да обясним, че транспортните разходи на членовете на ОИК са за 

сметка на държавния бюджет и се изплащат чрез бюджета на 

съответната община съгласно т. 12 от цитираното решение, поради 

което искането за превеждане на необходимата сума следва да се 

изпрати към Министерството на финансите, както и да върнем 

преписката, която е получена в Централната избирателна комисия, 

съдържаща необходимите документи по справката. 

Като допълнение към доклада, изготвено е становище от 

финансовия контрольор с вх. № МИ-06-295-1/18.03.2024 г. към 

цитираната преписка. 

ПРЕДСЕДАТЕЛ КАМЕЛИЯ НЕЙКОВА: Колеги, моля за 

вашите изказвания. Няма. 

Моля, режим на гласуване. 

Гласували 11 членове на ЦИК: за – 11 (Георги Баханов, 

Гергана Стоянова, Димитър Димитров, Елка Стоянова, Емил 

Войнов, Йорданка Ганчева, Камелия Нейкова, Красимир Ципов, 

Любомир Георгиев, Росица Матева, Силвия Стойчева); против – 

няма. 
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СИЛВИЯ СТОЙЧЕВА: С вх. № ЦИК-МИ-26-1/08.04.2024 г. е 

получена преписка от кмета на община Никола Козлево, с която 

също се изисква от Централната избирателна комисия да преведе 

посочените в преписката средства за изплащане на транспортни 

разходи на членове на ОИК – Хитрино. 

Предлагам да гласуваме писмо със съдържание, идентично на 

току-що докладваното по предходната преписка, до кмета на община 

Никола Козлево. 

ПРЕДСЕДАТЕЛ КАМЕЛИЯ НЕЙКОВА: Колеги, моля за 

вашите изказвания. 

Моля, режим на гласуване. 

Гласували 12 членове на ЦИК: за – 12 (Георги Баханов, 

Гергана Стоянова, Димитър Димитров, Елка Стоянова, Емил 

Войнов, Йорданка Ганчева, Камелия Нейкова, Красимир Ципов, 

Любомир Георгиев, Росица Матева, Силвия Стойчева, Цветозар 

Томов); против – няма. 

Госпожо Стоянова, заповядайте. 

ГЕРГАНА СТОЯНОВА: Колеги, докладвам ви за сведение и 

запознаване писмо с вх. № ЦИК-66 от днешна дата. Писмото е от 

главния секретар на Народното събрание в отговор на наше писмо 

със запитване за съдействие във връзка с договор, който сме 

сключили с „Информационно обслужване“ АД, за изграждане на 

инфраструктурата. 

В писмото се изисква допълнително предоставяне на 

информация от наша страна. Посочено е лицето, с което трябва да се 

осъществява комуникацията и организацията от страна на 

Народното събрание. Предоставена е и допълнителна информация, 

която, виждам, че е достатъчно специализирана и смятам, че следва 

това съдържание на писмото да обсъдим на предвидената за по-

късно днес среща с Изпълнителя по сключения договор – 

„Информационно обслужване“ АД. 

Колеги, връщам на доклад преписки, които са от предходно 

заседание – 4 април, в моя папка. Тогава ги докладвах за сведение и 
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запознаване – вх. №№ ЦИК-17 и ЦИК-18 от 2 април. Това са писма 

от A-WEB. 

С първото са ни информирали, ако желаем, да бъде 

попълнена анкета, в случай че са променени данните за контакт, 

предвид това че получаваме регулярна кореспонденция. Предлагам 

да остане за сведение. 

С второто писмо ни информират, че е издаден техният 

регулярен месечен бюлетин на посочения линк и ни уведомяват, че 

предстои подготовката и на априлския брой, в случай че желаем да 

изпращаме за публикуване в него някакви материали. Докладвам за 

сведение. 

ПРЕДСЕДАТЕЛ КАМЕЛИЯ НЕЙКОВА: Господин Георгиев, 

заповядайте. 

ЛЮБОМИР ГЕОРГИЕВ: Докладвам за сведение писмо с вх. 

№ ЦИК-ЕП/НС-2 от 9 април 2024 г. Писмото е от госпожа            С. 

и е във връзка с участието й като член на секционна избирателна 

комисия и забелязаните по време на тази работа, така да се каже, 

неща, свързани с така наречените паравани. В писмото има 

предложение. 

Предлагам това писмо да остане за сведение след запознаване 

на членовете на Комисията с неговото съдържание. 

ПРЕДСЕДАТЕЛ КАМЕЛИЯ НЕЙКОВА: Господин Ципов, 

заповядайте в административни преписки. 

КРАСИМИР ЦИПОВ: Колеги, докладвам ви вх. №№ НС-09-

12 и НС-09-10 – писма от Окръжен следствен отдел при Окръжна 

прокуратура – Хасково, които искат да им предоставим информация 

за гласуване в избирателна секция, находяща се на територията на 

Република Турция, в изборите за народни представители на 2 април 

2023 г. 

В моя папка от днес ще видите проект на писма до Окръжен 

следствен отдел при Окръжна прокуратура – Хасково. 

ПРЕДСЕДАТЕЛ КАМЕЛИЯ НЕЙКОВА: Колеги, моля за 

вашите изказвания. 
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Моля, процедура по гласуване. 

Гласували 12 членове на ЦИК: за – 12 (Георги Баханов, 

Гергана Стоянова, Димитър Димитров, Елка Стоянова, Емил 

Войнов, Йорданка Ганчева, Камелия Нейкова, Красимир Ципов, 

Любомир Георгиев, Росица Матева, Силвия Стойчева, Цветозар 

Томов); против – няма. 

КРАСИМИР ЦИПОВ: Докладвам ви вх. № НС-09-263-

3/15.03.2024 г. от Окръжен следствен отдел Кърджали към 

Окръжната прокуратура. Искат да им предоставим информация във 

връзка с гласуването на посочено лице със съответното ЕГН на 

територията на Република Турция в съответна секция под 

съответния номер. 

В моя папка от днес ще видите проект на отговор до Окръжен 

следствен отдел при Окръжна прокуратура – Кърджали. 

ПРЕДСЕДАТЕЛ КАМЕЛИЯ НЕЙКОВА: Колеги, имате ли 

изказвания? 

Моля, режим на гласуване. 

Гласували 12 членове на ЦИК: за – 12 (Георги Баханов, 

Гергана Стоянова, Димитър Димитров, Елка Стоянова, Емил 

Войнов, Йорданка Ганчева, Камелия Нейкова, Красимир Ципов, 

Любомир Георгиев, Росица Матева, Силвия Стойчева, Цветозар 

Томов); против – няма. 

Господин Баханов, заповядайте. 

ГЕОРГИ БАХАНОВ: Уважаеми колеги, докладвам ви вх. № 

ЦИК-НС-14/08.04.2024 г. от ОД на МВР – Пловдив, във връзка с 

извършваща се проверка по чл. 16, ал. 1 от Наредбата за 

организацията и реда за извършване на проверка на декларациите и 

за установяване на конфликт на интереси (НОРИПДУКИ) относно 

достоверността на декларирани факти в декларации за 

несъвместимост, депозирани от новоназначени в ОД на МВР – 

Пловдив, служители, и на основание чл. 16, ал. 6 от горната наредба 

желаят да им предоставим информация дали към настоящия момент 
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– изброени са седем лица, са или са били народни представители или 

съветници в общински съвети. 

Изготвена е справка от служители в Централната избирателна 

комисия и е подготвен отговор във вътрешната мрежа. Моля да го 

погледнете и да го подложите, уважаема госпожо Председател, на 

гласуване, ако няма предложения за промени в отговора. 

Колеги, да ви докладвам и вх. № ЦИК-НС-15/08.04.2024 г. 

отново от ОД на МВР – Пловдив, желаят да им предоставим 

информация дали са или са били народни представители или 

съветници от общински съвети общо четири лица. 

Подготвени са две писма по двата входящи номера до старши 

комисар, директор на ОД на МВР – Пловдив. Отговаряме и с двете 

писма, че след направена справка, посочените в писмото лица не са 

били кандидати, не са избирани за народни представители или 

общински съветници. 

Моля да подложите и двата отговора едновременно на 

гласуване. 

ПРЕДСЕДАТЕЛ КАМЕЛИЯ НЕЙКОВА: Колеги, моля за 

вашите изказвания по проектите на отговор до ОД на МВР – 

Пловдив. 

Подлагам на гласуване писмата с проектни номера 9374 и 

9375. 

Моля, режим на гласуване. 

Гласували 11 членове на ЦИК: за – 11 (Георги Баханов, 

Гергана Стоянова, Димитър Димитров, Елка Стоянова, Йорданка 

Ганчева, Камелия Нейкова, Красимир Ципов, Любомир Георгиев, 

Росица Матева, Силвия Стойчева, Цветозар Томов); против – 

няма. 

Господин Димитров, заповядайте. 

ДИМИТЪР ДИМИТРОВ: Благодаря Ви, госпожо 

Председател. 

Колеги, с вх. № ЦИК-ЕП/НС-7 от днешна дата е постъпила 

първата тарифа.  



18 

Предлагам, за да не утежняваме дневния ред, да ги събираме 

в една папка и когато се понатрупат, ще поставим обичайния булет с 

„Тарифи-медии“, който е част от рубриката за предстоящите избори. 

Това е докладът ми. 

 

Колеги, преди да дам думата на господин Томов, предлагам 

да преминем към точка осма от дневния ред: 

ИСКАНЕ ЗА ИЗПЛАЩАНЕ ВЪЗНАГРАЖДЕНИЯ НА ОИК. 

Госпожо Стоянова, заповядайте с искането за изплащане на 

възнаграждение. 

ЕЛКА СТОЯНОВА: Колеги, има постъпило искане за 

изплащане на възнаграждение от ОИК – Ардино, с вх. № МИ-27-

130. Към преписката са приложени всички необходими документи. 

Има счетоводна справка и контролен лист за законосъобразност на 

поемането на задължението. 

В този смисъл ви предлагам да одобрим изплащането на сума 

в размер на 784,70 лв. за възнаграждение на ОИК – Ардино, област 

Кърджали за проведено заседание, както е описано в документите. 

Ако нямате бележки, моля да подложим на гласуване 

изплащането на цитираната сума. 

ПРЕДСЕДАТЕЛ КАМЕЛИЯ НЕЙКОВА: Колеги, имате ли 

изказвания. 

Моля, режим на гласуване. 

Гласували 10 членове на ЦИК: за – 10 (Георги Баханов, 

Гергана Стоянова, Димитър Димитров, Елка Стоянова, Йорданка 

Ганчева, Камелия Нейкова, Любомир Георгиев, Росица Матева, 

Силвия Стойчева, Цветозар Томов); против – няма. 

ЕЛКА СТОЯНОВА: Другото предложение за изплащане на 

възнаграждение на база на постъпило заявление от ОИК – Сливо 

поле, е за изплащане на възнаграждение в размер на 638,40 лв. с 

осигурителните вноски за проведено заседание. 
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Всички необходими документи са приложени, в това число 

счетоводна справка и контролен лист за законосъобразност на 

поетото задължение. 

Моля да одобрим разхода, ако нямате бележки. 

ПРЕДСЕДАТЕЛ КАМЕЛИЯ НЕЙКОВА: Колеги, моля за 

вашите изказвания. 

Моля, процедура по гласуване. 

Гласували 11 членове на ЦИК: за – 11 (Георги Баханов, 

Гергана Стоянова, Димитър Димитров, Елка Стоянова, Йорданка 

Ганчева, Камелия Нейкова, Красимир Ципов, Любомир Георгиев, 

Росица Матева, Силвия Стойчева, Цветозар Томов); против – 

няма. 

Връщаме се в точка седма – заповядайте, господин Томов, с 

Вашите доклади относно разяснителната кампания. 

ЦВЕТОЗАР ТОМОВ: Колеги, във вътрешната мрежа от 

днешна дата в папка с моите инициали има подпапка „разяснителна 

кампания“. В нея са подготвени проекти на шест писма с проектни 

номера от 9378 до 9383. Писмата са с еднотипно съдържание. В тях 

отправяме искане за представяне на оферти във връзка с 

разяснителната кампания до основните медии в страната, с които 

работим – bTV, Инвестор медия, БНР, БНТ, Нова ТВ и Дарик радио 

заедно с каналите, които тези медийни компании обслужват. 

Писмата са във вътрешната мрежа, както казах. Може да се 

запознаете с тях. 

Предлагам да ги гласуваме, за да може от другата седмица да 

стартираме самата кампания. 

ПРЕДСЕДАТЕЛ КАМЕЛИЯ НЕЙКОВА: Колеги, по 

докладваните проекти на писма до национални медии от господин 

Томов със съответните проектни номера имате ли предложения? 

Ще подложа на гласуване заедно всичките шест проекта и да 

се надяваме до 12 април да получим техните предложения с оглед 

незабавното разпространение на материалите от разяснителната 

кампания на ЦИК. 
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Моля, режим на гласуване  

Гласували 11 членове на ЦИК: за – 11 (Георги Баханов, 

Гергана Стоянова, Димитър Димитров, Елка Стоянова, Йорданка 

Ганчева, Камелия Нейкова, Красимир Ципов, Любомир Георгиев, 

Росица Матева, Силвия Стойчева, Цветозар Томов); против – 

няма. 

ЦВЕТОЗАР ТОМОВ: Колеги, също в папка с моите инициали 

са представени текстовете на три от клиповете, които се подготвят за 

разяснителната кампания. Моля да ги видите. 

Първият клип е текст относно клип за избори на членове на 

Европейския парламент от Република България. 

Клип № 2 – кой може да гласува за Народно събрание в 

изборите през месец юни 2024 г. 

Клип № 3 – кой може да гласува в изборите за Европейски 

парламент през месец юни 2024 . 

Моля да ги видите и ако нямате възражения, да ги одобрим. 

ПРЕДСЕДАТЕЛ КАМЕЛИЯ НЕЙКОВА: Колеги, по 

текстовете на трите варианта – клип № 1 и клип № 2, а за клип № 3 

погледнете двата варианта, за да преценим кой да одобрим и да го 

изпратим за изпълнение. 

Колеги, предложения по текстовете има ли? 

Подлагам на гласуване текстовете за клип № 1, клип № 2 и 

клип № 3 – вариант втори. 

Моля, режим на гласуване. 

Гласували 11 членове на ЦИК: за – 11 (Георги Баханов, 

Гергана Стоянова, Димитър Димитров, Елка Стоянова, Йорданка 

Ганчева, Камелия Нейкова, Красимир Ципов, Любомир Георгиев, 

Росица Матева, Силвия Стойчева, Цветозар Томов); против – 

няма. 

Колеги, сега ви предлагам одобрените текстове за трите 

клипа да бъдат изпратени на Изпълнителя, който определихме с 

наше решение, за изработване на материалите по разяснителната 

кампания, за да могат да бъдат подготвени в най-кратък срок. 
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Моля, режим на гласуване. 

Гласували 11 членове на ЦИК: за – 11 (Георги Баханов, 

Гергана Стоянова, Димитър Димитров, Елка Стоянова, Йорданка 

Ганчева, Камелия Нейкова, Красимир Ципов, Любомир Георгиев, 

Росица Матева, Силвия Стойчева, Цветозар Томов); против – 

няма. 

Колеги, има ли други доклади? Няма. 

Поради изчерпване на дневния ред, закривам заседанието на 

Централната избирателна комисия и насрочвам следващото за утре, 

четвъртък, 11 април 2024 г., от 10,30 ч. Благодаря. 

 

(Закрито в13,00 ч.) 

 

 

 

 

    ПРЕДСЕДАТЕЛ: 

       Камелия Нейкова 

 

    СЕКРЕТАР: 

       Севинч Солакова 

 

 

 

 

 

 

 

 

Стенограф: 

  Стефка Аличкова 

 

 


